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Fra: 

Michael, Dorthe & Asbjørn Berggreen <kraberg@stofanet.dk>  

 

På vegne af alle lejere på Bent Petz's stormatrikel vil vi derfor hermed gerne anmode om at følgende 

punkter tages op på den kommende generalforsamling. 

1. Hvad er den konkrete status på hele kloakerings projektet. Her tænkes specielt på tidsplan 

og økonomi for ejere/lejere 

2. Hvad har bestyrelsen helt konkret gjort for at leve op til foreningens formål - hvem har man 

kontaktet ved myndighederne, hvilke konkret forsøg er der gjort for at støtte op om 

medlemmernes fælles interesser om at mindske den økonomiske byrde på ejere/lejere 

3. Hvad vil bestyrelsen helt konkret gøre fremadrettet for at støtte op om medlemmernes fælles 

interesser om at mindske den økonomiske byrde på ejere/lejere 

4. Hvis ikke bestyrelsen kan eller vil støtte bedre op end nu, hvordan kan vi så i samarbejde 

med eller udenom bestyrelsen stå sammen og skabe klarhed 

Hilsen Michael 
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